“绿色生活” Roots & Shoots（1）——学习任务单
【学习目标】
Period 1
1.能够获取有关“根与芽”组织的基本信息；
2.能够介绍“根与芽”组织的社会贡献及创建初衷，阐释珍.古道尔教授的话；
3.能够树立说明文的的结构，并运用本文所学进行表达，陈述观点与理由。
4. 能够认识到每个人的行为都会对环境产生巨大的影响，意识到从我做起，从小事做起。
【学法指导】
阅读时：
1. 带着需要查找的某个事实信息的关键词进行有目的地查读；
2. 注意区分事实(facts)与观点(opinions)。
【任务一】Read to learn about Just-me-ism
Read paragraph 1 and answer the questions below:
1. What is “Just-me-ism”?
2. Why is it a problem?
3. Any suggestions for solving the problem?

【任务二】Read for information about Roots & Shoots.
Read the rest of the text and complete the table about Roots & Shoots. 
	Roots & Shoots
	The time of its establishment 
	　

	
	The founder
	　

	
	The purpose
	　

	
	The meaning of its name
	　



【任务三】Read for deep understanding.
Read the text again and answer the questions below:
1. What contribution does Roots & Shoots make to society?
2. What makes Dr. Jane Goodall think Roots & Shoots can help solve the problem of “Just-me-ism”?
3. What is your explanation for the two quotes from Dr. Jane Goodall? 
· Every individual matters. Every individual has a role to play. Every individual makes a difference. 
· It is by acting together, in this exciting way, that we can involve thousands—millions—of people, and this is what is going to change the world. 

Purpose of each paragraph:

Can you suggest another title for the text? 

【任务四】Express yourself
You are a volunteer for Roots & Shoots. Use what you have learnt to persuade one of the following people.
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